
KANDIDÁTI ZA KARLOVARSKÝ KRAJ

          Ing.
          Roman 
          Procházka

Ředitel muzea v Chebu.  
Bohatá kariéra v památkové 
péči. Zakládal Národní památ-
kový ústav v Lokti. Člen ANO,  
45 let, Lázně Kynžvart.

Proč jdu do politiky?

„Chci žít v zemi, na kterou 
mohu být hrdý. A chci aby tu 
chtěly žít a pracovat naše děti. 
Nechci jen pasívně přihlížet 
jejímu ničení.“

  Ing.
  Taťjána 
  Krýslová

Bohatá profesní kariéra, byla 
ředitelkou okresní pobočky 
VZP v Chebu. Finanční porad-
kyně. Předsedkyně OO ANO    
v Chebu, 58 let, Cheb.

Proč jdu do politiky?

„Chci přispět k rozvoji státu. 
Rodina, o kterou se starají oba 
partneři, má lepší předpoklady 
pro rozvoj. Proto musí více žen 
do politiky.“

    Mgr. Ing.
    Tomáš 
    Prekop,
    MBA
Bankovní institut vysoká škola 
Praha - vedoucí regionálního 
střediska pro Karlovarský kraj. 
Člen hnutí ANO v Sokolově, 
33 let, Sokolov.

Proč jdu do politiky?

„Naše země potřebuje výra-
znou změnu. A ta vede přes 
poslaneckou sněmovnu. 
Funkce poslance se nesmí stát 
povoláním na dvacet let.“

  PhDr.
  Zdeněk 
  Soukup

Pracoval jako reportér, mode- 
rátor i vedoucí regionálních 
redakcí v České televizi. 
Krajský manažer hnutí ANO, 
60 let, Cheb.

Proč jdu do politiky?

„Jako občan jsem krajně ne-
spokojený s poměry v Česku. 
Do politiky jdu s vědomím, že 
je to jediná možnost, jak tyto 
poměry změnit.“

  Karel 
  Vít

Kuchař - majitel rodinného 
penzionu. Působí jako  
instruktor a trenér vodních 
záchranářů. Předseda MO  
ANO Nejdek, 40 let, Nejdek.

Proč jdu do politiky?

„Do politiky jsem se pustil, 
protože už mě nebavilo jen 
poslouchat řeči a tlachání, 
´kam ta naše země spěje´. 
Není mi to lhostejné.“

  Ing.
  Jan 
  Ulrych

Má za sebou bohatou kariéru 
ve vedení zemědělských a 
potravinářských firem.  
Člen hnutí ANO, 64 let,       
Karlovy Vary.

Proč jdu do politiky?

„Je to moje volání všem, kteří 
stejně jako já věří, že může být 
líp. Vnímám jako svoji povin-
nost nabídnout voličům svoji 
úspěšnou životní zkušenost.“

         Renata 
         Oulehlová

Zakladatelka a ředitelka 
občanského sdružení Střípky, 
zaměřeného na pečova-
telské služby. Bez politické 
příslušnosti, 45 let, Březová.

Proč jdu do politiky?

„Nehodlám se smířit se stavem 
naší společnosti, která stále 
častěji odvrací zrak od seniorů, 
rodin s postiženými dětmi a 
dalších s nelehkým osudem.“

  Mgr.
  Daniela 
  Seifertová

Podniká v oboru distribuce 
a prodeje zdravotnického 
materiálu a pomůcek. Členka 
hnutí ANO v Mariánských 
Lázních, 53 let, Cheb.

Proč jdu do politiky?

„Je na čase dát šanci lidem, 
kteří dokáží přijmout od-
povědnost za svá rozhodnutí 
a nastolí jasná pravidla pro 
všechny.“


